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KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
KÖZMŰVELŐDÉSI BIZOTTSÁGA

JEGYZŐKÖNYVKészült a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 2024. május 14-én a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében (Budapest X., Szent László tér 29. II. em. 200.) megtartott ülésén. A jegyzőkönyvet vezeti: Tibold Zsanett.
Az ülés kezdetének időpontja: 9.06 óra
A jelenléti ív alapján jelen vannak:Dr. Mátrai Gábor képviselő, a Bizottság elnöke,Dr. Horváth Márk (később érkezett), Major Petra, Marksteinné Molnár Julianna, Papp Zoltán, a Bizottság képviselő tagjai,Bolyán András, Gerzson Sarolta, Kollátosz Fotisz, Zsolt Ferenc, a Bizottság nem képviselő tagjai.
Tanácskozási joggal jelen vannak:Dr. Szabó Krisztián jegyzőDr. Mózer Éva aljegyzőMustó Géza Zoltán alpolgármesterRadványi Gábor alpolgármesterSomlyódy Csaba alpolgármesterWeeber Tibor alpolgármesterDr. Ács Viktória a Jegyzői Titkárság vezetőjeDr. Kappel Patrícia a Jegyzői Főosztály Jogi Osztály részérőlEhrenberger Krisztina a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjeKálmánná Szabó Judit a Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési ésJógáné Szabados Henrietta Civilkapcsolati Osztály vezetőjea Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési ésKovács Róbert Civilkapcsolati Osztály részérőlönkormányzati képviselő, sportért felelős tanácsnokHalász Dezső a Kőbányai Roma Önkormányzat elnöke
Meghívottak: a Kőbányai Mocorgó Óvoda igazgatójaBernáthné Balogh IldikóSurányi Tünde a Kőbányai Hárslevelű Óvoda igazgatójaGyőrffy László a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft.Blattner Edit ügyvezetőjea Kőbányai Bóbita Óvoda igazgatójaKirály Ildikó a Kőbányai Gépmadár Óvoda igazgatójaGyéressy Éva a Kőbányai Aprók Háza Óvoda igazgatójaSzigetiné Mezei Gabriella a Kőbányai Csodapók Óvoda igazgatója
Az ülést vezeti: dr. Mátrai Gábor bizottsági elnök.
Elnök: Szeretettel köszöntök mindenkit. Megkérem, hogy foglalja el mindenki a helyét, megkezdenénk a májusi Közművelődési Bizottságunk ülését. Szeretettel köszöntöm a Bizottság tagjait, a Hivatal munkatársait, meghívott vendégeinket. Ülésünk nyilvános, az ülésről
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hangfelvétel készül. Jegyzőkönyvvezető Tibold Zsanett. Megkérek mindenkit, hogy jelentkezzen be. Megállapítom, hogy 8 jelen, 1 hiányzó mellett a Bizottság határozatképes. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy a napirendi pontokkal kapcsolatosan - hozzám nem érkezett - sorrendmódosításra, levételre, felvételre történő, irányú igény, úgy látom, hogy a Bizottság tagjainak részéről sincsen. A meghívó szerinti 15. napirendi pont nem került benyújtásra. Akkor kérem, hogy a kiküldött meghívó szerint fogadjuk el a Bizottság napirendi pontjait. A szavazást indítom. Indítom, de nem indul. Van egy kis technikai malőr.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el napirendjét [72/2024. (V. 
14.)]:1. A Kőbányai Önkormányzat fenntartásában működő Kőbányai Aprók Háza Óvoda, a Kőbányai Hárslevelű Óvoda és a Kőbányai Mocorgó Óvoda igazgatójának négyéves beszámolója (309. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester2. A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. könyvvizsgálójának megválasztása (278. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester3. A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2024. évi bértámogatása (263. számú előterjesztés)Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester4. A 2024/2025. nevelési évben indítható óvodai csoportok száma (318. számú előterjesztés) Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester5. A Kocsis Sándor Sportközpont alapító okirata módosítása (280. számú előterjesztés) Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester6. Az FTC Labdarúgó Zrt.-vel a Bihari úti sporttelep használatáról kötött szerződés módosítása (306. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester7. A Kőbányai Rece-fice Óvoda támogatása (270. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Pap Sándor önkormányzati képviselő8. A Magyar Élőzene Nonprofit Kft.-vel közszolgáltatási szerződés megkötése (266. számú előterjesztés)Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester9. A Bem József Bajtársi Egyesület és a Kőbányai Roma Önkormányzat támogatása (260. számú előterjesztés)Előterjesztő: Papp Zoltán önkormányzati képviselő10. A Harmat Gyermekkar 2024. évi bécsi kórustalálkozón való részvételének támogatása (274. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester11. A Fortuna Senior Szabadidő Sportegyesületnek nyújtandó támogatás (293. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester
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12. Az '56-os Szövetség támogatása (303. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre és Molnár Róbertönkormányzati képviselők13. A Harmat Kőbányai Nyugdíjas Klub és az Örökifjú Kőbányai Nyugdíjas Klub programjainak 2024. évi támogatása céljából a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. részére működési célú támogatás nyújtása (308. számú előterjesztés)Előterjesztő: Papp Zoltán önkormányzati képviselő14. Az Érbetegek Rehabilitációja Alapítvány 2024. évi működési támogatása (307. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester15. A kőbányai nemzetiségi önkormányzatok 2024. évi támogatására kiírt pályázat elbírálása (314. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester16. A „Millió lépés az iskoládért" őszi programban résztvevő diáksport egyesületek és iskolai sportkörök 2023. évi támogatásának elszámolása (291. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester
Elnök: Megállapítom, hogy 8 igen, egyhangú szavazattal a Bizottság elfogadta a napirendi pontjait. Köszönöm szépen.

1. napirendi pont:
A Kőbányai Önkormányzat fenntartásában működő Kőbányai Aprók Háza Óvoda, a 
Kőbányai Hárslevelű Óvoda és a Kőbányai Mocorgó Óvoda igazgatójának négyéves 

beszámolója
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Első napirendi pontunk a Kőbányai Önkormányzat fenntartásában működő Kőbányai Aprók Háza Óvoda, a Kőbányai Hárslevelű Óvoda és a Kőbányai Mocorgó Óvoda igazgatójának négyéves beszámolója. Szeretettel köszöntőm körünkben a megjelent Igazgatókat, és akkor először is kérdezném sorrendben, ahogy, Évát, Gyéressy Évát, az Aprók Háza Óvoda igazgatóját, hogy kívánja-e kiegészíteni a négyéves beszámolóját? Egy-két mondattal Éva, ha már megtiszteltél minket, akkor megkérlek, hogy egészítsd ki a beszámolót. Utána kérdeznénk. Köszönöm.
Gyéressy Éva: Szeretettel köszöntök én is mindenkit a Bizottságból. Hát nagyon izgalmas négy év volt az elmúlt időszak, tekintve, hogy covid is volt ebben az időszakban, ami hát elég nagy kihívás volt, én azt gondolom mindannyiunk számára és az intézményünk számára is. A túlélés mellett azért igyekeztünk ebben az időszakban is a programjainkat megtartani. Sikerült is, de átszervezve. Tehát az online térbe helyezve tartottuk meg, még a Mikulás is online érkezett a gyerekekhez, nagy kivetítőn az óvodába, de átszervezve azért sikerült az összes kitűzött céljainkat, feladatainkat megvalósítani a covid alatt is. Én nagyon büszke vagyok a munkatársaimra, a csapatunkra, mert Kőbánya egyik legnagyobb óvodájaként egy erős mag dolgozik az intézményben, akikre mindig lehet számítani, és akik húzóerők is. Arra szintén büszke vagyok, hogy gyakorlatilag a pedagógushiány érintett ugyan minket, de nem sodort soha a működésképtelenség szélére. Tehát tőlünk igazából vagy gyesre, vagy nyugdíjba szoktak menni a kollegák, és a nyugdíjasok is most visszajöttek, hogy lehetőség nyílt erre. Ezért tehát igazából a működés biztosított volt. Külön szeretném megköszönni azokat a plusz forrásokat a Képviselőtestületnek és a Fenntartóknak, amit minden évben biztosítanak ahhoz, hogy az óvoda fejlődni 
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tudjon, infrastrukturális feltételeink fejlődni tudjanak. Befejeződött az udvarunk fejlesztése, ami egyrészt költségvetési keretből, másrészt azokból a plusz keretekből valósult meg, amit mindig kérvényeztem és megszavaztak nekünk, úgyhogy van egy nagyon szép, esztétikus udvarunk. Történt lapostetőfelújítás, homlokzatszigetelés, nagyon szép az óvodánk és ez energetikai megtakarítást is jelent. Már most a téli időszakban is éreztük ezt, hogy vissza kellett a fűtést vennünk, mert sokkal melegebbnek éreztük az intézményt. Reméljük nyáron is így lesz, és nem lesz olyan meleg. Ugye klíma nekünk nincs, tehát volt olyan tavaly, amikor 40°C is volt a csoportszobában, de talán ez is most egy kicsit megoldódik ezzel a homlokzatszigeteléssel. Három mesterprogram fut jelen pillanatban az intézményben, az egyik az enyém. A mesterprogramokat, tehát én mindent támogatok vezetőként, ami az intézményünket előreviszi, a módszertani kultúránkat fejleszti. A mesterprogramjaink összekapcsolódnak, és mind a módszertani kultúra fejlesztését szolgálják. Jelenleg is egy kolleganő fog mesterprogramot írni, és a távlati célunk a jó gyakorlataink megosztása, külső megosztása, ezért pályáztunk az „Oktatási Hivatal Bázisintézménye" címre, amit megnyertünk 2023-ban. Ez azt jelenti, hogy az oktatási, tehát a budapesti POK teljes területéről országos szinten jöhetnek programokra a kollegák. Most volt a legutóbbi programunk áprilisban, nagyon nagy volt a túljelentkezés, úgyhogy erre nagyon büszke vagyok, a csapatomra és a fejlődésre. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönjük szépen kedves Éva. Az óvodai csoportszámokról lesz egy következő napirendi pont, arról tudnál nekünk tájékoztatást adni röviden?
Gyéressy Éva: Ugye két csoport szünetel, de ennek azért örültünk, mert a fejlesztők kollegáknak nem volt helyük az intézményben, és most a pszichológus is, és a fejlesztőpedagógus is méltó helyet kapott a szünetelő csoportszobákban. Nálunk mindig 20 és 25 közötti a létszám, ami ideális is, mert én azt gondolom, hogy ugye vannak pluszlétszámaink, amit már évek óta nem töltünk föl, de a mai gyermekek sok-sok problémája mellett nem is szerencsés 28 főre tölteni a csoportszobát, és azért viszonylag nem is túl nagyok a csoportszobáink. Tehát nekünk - Elnök: Ideális - igen, és most ebben a beiratkozás időszakában sajnos három kiscsoportot is meg tudtunk volna tölteni, de nem sikerült, mert kettő évismétlő nagycsoport marad vissza. Most ennek az okát, ha nézzük - nem tudom, hogy érdekli-e Önöket -, hát az a legfőbb ok, hogy már eleve kiscsoportba úgy érkeznek a gyerekek, hogy nincs meg az óvodaérettség feltétele. Már évek óta ezt tapasztaljuk, igen, nem válnak szobatisztává, nem tudnak önállóan enni, öltözni, tehát minimum egy egy-másféléves lemaradással érkeznek általában már a gyerekek az óvodába. És ezt a lemaradást, hiába vannak fejlesztő szakembereink, ezt nem tudjuk ledolgozni már. És ezt nemcsak én tapasztalom, hanem hogyha olvasunk kutatásokat, tendenciákat, ez sajnos országos szintű tendencia, úgyhogy idén 40 gyerek marad vissza évismétlő nagycsoportba. Kettő csoportban.
Elnök: Kérdezem a Bizottság tagjait van-e kérdésük a négyéves beszámolóval kapcsolatban? Megadnám a szót Alpolgármester úrnak, parancsolj Gábor.
Radványi Gábor: Köszönöm. Ugye ez a napirend a négyéves beszámolója az igazgatónőnek vagy az óvodavezetőnek. Éva egy megkerülhetetlen ember, hiszen mindig van véleménye és ez jó. Általában a véleményünk a megoldás felé hat, hiszen Éva azt gondolom, hogy mindenképpen egy megoldóember és hogyha valaki elmegy az óvodájába, és körülnéz ott az óvodában, ott valóban a gondos hozzáállás az az óvodán is meglátszik. Jön is, és szokott is kérni, és végül is ez egy jó óvodavezetőnek a feladata. Néha kommunikációban vannak súrlódások, de ezt inkább annak tudom be, hogy a problémákat az óvodavezető élesebben látja, mint esetleg mi, és ebből adódóan voltak kisebb nézeteltérések az elmúlt négy évben, de ez inkább csak a kommunikációt érintette. Én egy picit úgy látom, hogy mint óvodavezető nyilván a legfontosabb az óvodád, azt nagyobb problémának látod, a kis problémát is, mint mi, akik itt ülünk és ennek erőteljesen hangot is tudsz adni, magyarul egy panaszáradatba megy át, amit én igazából úgy értelmezek és próbálom, amikor utána hideg fejjel végiggondolom, hogy valójában az óvodáért és a kőbányai gyerekekért teszed mindezt. Úgyhogy ezt gondoltam, hogy fontos, hogy elmondjam, és azt mondom, hogy 
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kíváncsian várjuk a jövő évi pályázatodat, és bízunk abban, hogy ez az út, amit elindítottál ott, vagy folytattál Irén után, az ugyanilyen sikeres lesz, mint eddig volt. Köszönöm.
Gyéressy Éva: Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönjük szépen. Úgy látom, hogy további kérdés nincs.
A Bizottság 9 fővel határozatképes, miután 9.14 órakor megérkezett az ülésterembe dr. Horváth 
Márk képviselő.

Elnök: Megállapítom, hogy 9 fővel határozatképes a Bizottság. Igen, én is úgy gondolom, hogy az a szakmai munka, elhivatottság, amit Te és maga az óvoda, tehát - a többi dolgozónak is ezúton szeretném megköszönni a munkát - egy egységes csapatban, teamben tudtok dolgozni, mint ahogy leírtad. Tehát itt a munkaközösség és a pozitív pedagógia, az élménypedagógia az meghatározó az óvoda számára, de hát aki eljön és megnézi helyben, az láthatja is, úgyhogy mind a külső, mind a belső résznél is. Éva, én köszönöm szépen, további jó munkát kívánok. És akkor folytatnánk, és a végén egyben fogadnánk el itt a javaslatot, úgyhogy most szeretettel hívom Surányi Tündét. Szervusz Tünde, és kérlek akkor pár szóban foglald össze te is.
Surányi Tünde: Én is szeretettel köszöntöm az itt levőket. Kőbánya kertvárosi részében, a Hárslevelű Óvodának vagyok az intézményvezetője, igazgatója jelenleg. Nekünk most ez a mostani négy év sokkal nyugodtabb volt, mint az előző. Lehet, hogy annak is tudhatom be, hogy kicsit tapasztaltabb vezető lettem, nyugodtabban, jobban átláttam a dolgokat, de nagyban segítette az, hogy az intézményünk személyi feltételei is nagyban változtak. Tehát az első években szenvedtünk a nyugdíjaztatások miatt, hogy nem volt óvodapedagógus. Most azért a csapatunk egész jól összejött, és aminek nagyon-nagyon örültem, hogy a nyugdíjba menő kollégák helyett - mert egyszerre kettő is ment most idén - rögtön sorban álltak, és szerettek volna az intézményünkbe jönni óvodapedagógusok. Tehát azt jelenti, hogy akkor mégis csak jó nálunk dolgozni, mert elmenni csak tényleg úgy mentek el, hogy nyugdíjasok. Úgyhogy ezeket az új dolgozókat sikerült talán olyan szinten megtanítani, vagyis a saját kis közösségünkbe beszoktatni, hogy jól érzik magukat és mindenki mosolyogva, örömmel jön az intézménybe, ami számomra az egyik legfontosabb, mert amikor vezető lettem, akkor az tűztem ki az egyik célnak, hogy amikor bejövünk, akkor ne gyomorgörccsel jöjjünk be egy intézménybe, és aki bejön hozzánk mindenki azt mondja, hogy ebben az intézményben jó lenni. Tehát a személyi feltételeink nagyon jók, nagyon csodálatos fejlesztőpedagógust is kaptam, aki megpróbálja a szakmai munkát még jobban segíteni, de az óvónők is mind tapasztaltak. A legfiatalabbakkal is örömmel dolgozunk együtt, mert olyan ötleteket hoznak be. Most a legfiatalabb pedagógusom a jelbeszédet próbálja megtanítani a gyerekeknek, merthogy ő ezt is tanulja. Tehát, hogy mindenki olyan dolgokat hoz be, amiben ő ügyes, és én is próbálom vinni nekik azokat az új ötleteket, amit legtöbbször a tanfelügyelet során tanulok, úgyhogy az intézményünk szakmailag szerintem sokat fejlődött. A Boldog Óvoda programba bekapcsolódtunk, általában a nagycsoportosokkal szoktunk játékos foglalkozásokat tartani, de a Zöld Óvodára sikerült újra megújítani, és szerintem, aki eljön az intézmény előtt az látja, hogy szerintem ilyen gyönyörű szép virágos udvara - hadd büszkélkedjek - nincs talán Kőbányának, és nekünk ezt saját magunktól, tehát mi igazándiból a Fenntartótól az udvarra évek óta nem kértünk pénzt. Ezt az Alapítvánnyal és a saját magunk által, az állandó locsolással, hozzuk be a virágokat, akkor a konyhásom az kertész, nem hagy békén, hogy már megint ültessünk valamit, és szerintem csodálatos az udvarunk ahhoz képest, hogy saját erőből újítottuk föl. Tehát hogy megvannak a személyi és tárgyi feltételeink ahhoz, hogy egy nagyon kellemes és jó óvodát működtessünk. Úgyhogy és most, a következő feladatom - én már nem szeretnék még egyszer pályázni, tehát én el fogok menni nyugdíjba -, megpróbálom átadni az óvodát valaki olyas valakinek, aki tudja folytatni. Ha nem is, hogy legalább megtartani azokat a jó ötleteket vagy pedig a többiekkel együtt továbbfejleszteni, amiket bevittem eddig. Úgyhogy én nagyon büszke vagyok az óvodámra, úgyhogy, és szerettem végigvinni és látni, hogy hogyan fejlődünk. Hogyha valami kérdés van még, szívesen válaszolok.
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Elnök: Köszönjük szépen Tünde. Kérdezem a Bizottság tagjait van-e kérdésük? Úgy látom, hogy nincs, akkor én kérdezném is egyből Tünde, hogy akkor az utódod szakmai kinevelése? Tehát jelentkezéssel.
Surányi Tünde: Tehát direkt azért lett, merthogy, hát most nekem három vezetőhelyettesem is volt, ami nem volt annyira szerencsés. Az első az meghalt, a második az a covid alatt azt mondta, hogy ő nem hajlandó bejönni dolgozni, és akkor a harmadik az - és akkor nincs több -, a harmadikat azt a közösség választotta, ő meg amikor bejött, hogy a státusztörvényt elfogadták azt mondta, hogy akkor nem fogja megkapni a negyvenéves jubileumi jutalmat, akkor elment nyugdíjba, és most legalább azt tudtam - egy fiatalabbat - választani, aki már régóta ott dolgozik az intézményben, és ő szeretne. Legalábbis eddig azt mondta, hogy szeretne óvodavezető lenni, mert szerintem az egy nagyon-nagyon fontos, hogy elvállalja az óvodát és úgy vigye, tehát nehogy egy teher legyen, hogy rárakjuk a nyakára, hogy ő, tehát hogy te vagy itt egyedül és csináld, hanem ő azt mondta, hogy ő szeretné ezt a feladatot.
Elnök: Tehát önkéntes alapon biztosítja is ezt a nehéz feladatellátást.
Surányi Tünde: Igen.
Elnök: Köszönjük szépen, akkor további jó munkát kívánunk Neked.
Surányi Tünde: Köszönöm szépen.
Elnök: Neked és a dolgozóknak, és akkor várjuk az ötévesnél pedig az új kolléganőt majd. Köszönjük szépen. Kedves Tünde után pedig Ildikót szólítanám szeretettel. Kedves Ildikó, akkor kérlek, hogy te is két-három mondatban foglald össze a négyéves szakmai munkát.
Bernáthné Balogh Ildikó: Köszöntőm Önöket, és köszönöm a lehetőséget. Nagyon büszkén ülök itt az elődjeimmel egyetértve, mi is ugyanezeken a folyamatokban végigmentünk. Nekünk volt egy nehéz és egy izgalmas négy évünk, szerintem nem is kell nagyon bemutatnom, hogy gyönyörűszép, új környezetbe, a Kőbányai Mocorgó Óvoda innovatív, modern, gyönyörű épületébe költözhettünk. Ez egy nagyon komoly munkát igényelt tőlünk, de mi összefogtunk, együtt ezt végigcsináltuk, és most élvezzük ennek a pozitív hatásait. Azt gondolom, hogy tényleg hát mutogatni kell és jól vezetni, és jól használni, kihasználni ezt az épületet. Minden megtalálható benne, ami egy óvodának kell szakmailag, és mondhatnám azt, hogy a gyermekek és a szülők részére is. Az építkezés és a változás folyamatában természetesen a legfontosabb dolgunk nekünk pedagógusoknak az volt, hogy a szakmai munkánkat meg tudjuk őrizni, ha tudjuk, akkor ezt fejleszteni. Nem volt egyszerű, de meg tudtuk tartani azt a két prioritást élvező pontot, az egyik a Zöld Óvoda, az Örökös Zöld Óvoda címnek megfelelés, hiszen mi nemcsak a jeles napokat, hanem minden napjainkat is így éljük, és a Kőbányai Önkormányzat lehetővé tette, hogy az udvarunkon és a belterületen is ez már mutatkozik az élőfallal, a halastóval, a növénykerttel, a hozzátartozó zöldpályával, amit nekünk gondoznunk és kihasználnunk kell. Ezt szeretném továbbvinni, a gyerekeken keresztül a környezetünket a szülőket is egy picit nevelni és rávenni arra, hogy hogyan tudjuk védeni a földünket, hogyan tudjuk védeni a környezetünket. A másik prioritást élvező feladatunk a nem magyar, magyar anyanyelvű gyermekek fogadása, hiszen tudjuk, hogy az épületünk egy olyan területen helyezkedik el, ahol a környezetünkben kínai, vietnámi, mongol - és mondhatnám tovább a nemzetiségek sorát - laknak és megkeresnek bennünket. Mi éltünk jó néhány évvel ezelőtt, 2012-ben azzal a lehetőséggel, hogy pályázatot nyújtottunk be, és egy érzékenyítő programmal elnyertük ezt a pályázatot, amiben a nem magyar anyanyelvű gyermekekkel multikulturális foglalkozásokat tudunk folytatni. Az Önkormányzat Képviselő-testületének jóvoltából pedagógusaink pluszjavakat tudnak nyújtani a gyermekek részére és ezt mi azóta, és ugyanúgy gyakoroljuk és azt látjuk, hogy igény van rá. Magunk között meghoztunk egy belső szabályzatot, amiben azt vettük észre, hogy 
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szabályoznunk kell, hogy hány nem magyar anyanyelvű gyermeket fogadunk egy csoportba, hiszen tudjuk, hogy kiscsapatba verődnek és elkezdik a saját anyanyelvűket használni, és nehezebb a magyar, mint idegen nyelv elsajátítása, ezért öt főnél meghúztuk a befogadás határát. A termeink gyönyörűek, tágasak, 25 gyermeket tudunk fogadni a hat csoportunkba, és minden csoportba az öt főt tudjuk, és igyekszünk ezt is megosztani, hogy ne egytípusú nyelven beszéljenek a gyerekek. Az óvodára egy pillanatra, mint épületre szeretnék visszatérni. Olyan szinten jól sikerült ez a projekt, hogy a Nívódíj Bizottság ezt nagyon komolyan jutalmazta 2023- ban. Igyekeztem bemutatni az óvoda minden zegét-zugát, és azokat a jó tulajdonságait, amivel rendelkezik. Egy fél napot töltöttek nálunk, és az eredménye meg is lett, hiszen meg tudtunk mindent mutatni, nemcsak az épületet, hanem hogy hogy tudjuk kihasználni, mint óvoda ezt az épületet, és meg lett az eredménye, Építészeti Nívódíjra jelölve ezt el is nyerte ezt a díjat. Jövő héten csütörtökön, 2024. május 23-án 10 óra 30 perckor fog megtörténni a Nívódíj avatóünnepség. Nagyon-nagyon büszkék vagyunk rá. Mi szeretnénk tartani ezt a színvonalat nemcsak az épület terén, hanem szeretnénk a szakmai munkánkat is hasonlóan végezni, mint ahogy ezt az épület Nívódíja mutatja.
Elnök: Ildikó nagyon szépen köszönöm. Nem tudok kérdezni, mert mindent el lőttél, a Nívódíjtól az interkulturális pedagógiai programig mindent. Nem tudom a Bizottság részéről van-e kérdés? Úgy látom, hogy nincs, akkor a szakmai célkitűzések megtörténtek, összefoglalva minden jól sikerült. Én kívánok erre a következő egy esztendőre jó munkát, mind Neked, mind az óvodapedagógusoknak, és akkor várjuk az ötéves beszámolódat. Gábort kért egy szót, akkor megadnám a szót, Alpolgármester úr, parancsolj.
Radványi Gábor: Elnézést, lemaradtam. Talán, azt hiszem Ildi 2012-ben volt a kinevezésed, az első, ugye? Tehát 2012-ben neveztünk ki az óvoda élére. '14-ben először?
Bernáthné Balogh Ildikó: Engem? 15.
Radványi Gábor: '15-ben? Jó, mindegy, kicsit nosztalgiával gondolok rá, mert emlékszem, amikor ott voltam, amikor az egész eljárás zajlott az óvodavezető kinevezésére és Te, mint úgymond idegenlégiós Kispestről érkeztél és ott végül is téged választottunk, hiszen mesterpedagógusként, szakemberként azt gondolom, hogy jó döntést hoztunk akkor. Hát 2015- ben nem biztos, hogy gondoltad, hogy 2024-re egy gyönyörű óvodában, sőt még igazából egy fogalmat is el tudtál hinteni itt Kőbányán, mert a „kivi gyerekeket" azt tőled tanultam. Tudjátok, a kivi gyerek a kínai, vietnámi. A mongolt még bele kellett volna valahogy csempészni, mert mondtad, hogy mongol is van elég sok, és valójában tényleg az integrációnak az egyik legjobb vetülete az, ami az óvodádban meglátszik, úgyhogy csak így tovább. Köszönöm.
Bernáthné Balogh Ildikó: Nagyon szépen köszönöm.
Elnök: Köszönjük szépen. Köszönjük szépen Ildikó a beszámolót, és akkor a Bizottság pedig meghozza a döntését. Először akkor Gyéressy Éva, a Kőbányai Aprók Háza Óvoda vezetőjének négyéves beszámolójáról döntenénk, a szavazást indítom.
73/2024. (V. 14.) KMB határozat
a Kőbányai Aprók Háza Óvoda vezetőjének négyéves beszámolójáról[9 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága Gyéressy Éva, a Kőbányai Aprók Háza Óvoda igazgatója négyéves beszámolóját elfogadja.
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Elnök: Megállapítom, hogy 9 igen, egyhangú szavazattal fogadtuk el a szakmai beszámolót. Köszönjük szépen Éva. Következő pedig a Hárslevelű Óvodából Surányi Tündének, indítanám.
74/2024. (V. 14.) KMB határozat
a Kőbányai Hárslevelű Óvoda vezetőjének négyéves beszámolójáról(9 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága Surányi Tünde, a Kőbányai Hárslevelű Óvoda igazgatója négyéves beszámolóját elfogadja.
Elnök: Megállapítom, hogy 9 igen, egyhangú szavazattal fogadtuk el. Gratulálok Tünde, és akkor végül, de nem utolsó sorban pedig Ildikó, Bernáthné Balogh Ildikónak pedig a Kőbányai Mocorgó Óvoda vezetőjének a négyéves beszámolójáról hozzuk meg a döntésünket, a szavazást indítom.
75/2024. (V. 14.) KMB határozat
a Kőbányai Mocorgó Óvoda vezetőjének négyéves beszámolójáról[9 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága Bernáthné Balogh Ildikó, a Kőbányai Mocorgó Óvoda igazgatója négyéves beszámolóját elfogadja.
Elnök: Megállapítom, hogy 9 igen, egyhangú szavazattal fogadtuk el a beszámolót. Én köszönöm szépen a Bizottságnak, köszönöm szépen Igazgatóasszonyoknak, úgyhogy további jó munkát kívánunk. Megállapítom, hogy a Bizottság az egyes napirendi pontját megtárgyalta, az egyes napirendi pontot lezárom, köszönöm.

2. napirendi pont:
A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. könyvvizsgálójának 

megválasztása
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Következő, megnyitom a kettest, a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. könyvvizsgálójának megválasztása, 278. számú előterjesztés. Itt Varga Eszter Ágnes lenne a TRIÁSZ-AUDIT személyében. Kérdezem, kérdés, észrevétel van-e ezzel kapcsolatban? A Testület fog erről döntést hozni csütörtökön. Úgy látom nincs, akkor hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 9 igen, egyhangú szavazattal a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. könyvvizsgálójának megválasztásáról szóló 278. számú előterjesztést támogatja [76/2024. 
(V. 14.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. Köszönöm, a kettes napirendi pontot lezárom.
3. napirendi pont:

A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
2024. évi bértámogatása

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: Megnyitom a hármast, a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2024. évi bértámogatása, 263. számú előterjesztés, előterjesztő Weeber 
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Tibor alpolgármester úr. Kérdezem a Bizottság tagjait, van-e kérdés, észrevétel? Itt 22 485 355 forint lenne, a kulturális dolgozók számára egy 20%-os bérkiegészítést tud biztosítani ehhez az Önkormányzat. Kérdés, észrevétel nincs, akkor kérem hozzuk meg a döntésünket, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 9 igen, egyhangú szavazattal a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2024. évi bértámogatásáról szóló 263. számú előterjesztést 
támogatja [77/2024. (V. 14.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. Köszönöm, a napirendi pontot lezárom.
4. napirendi pont: 

A 2024/2025. nevelési évben indítható óvodai csoportok száma 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: A négyes napirendi pont következne, a 2024/2025. nevelési évben indítható óvodai csoportok száma, 318. számú előterjesztés, előterjesztő D. Kovács Róbert polgármester úr. Jó, tehát ahogy, mint itt a szakmai beszámolóknál is beszéltünk a gyermekek számának alakulásáról, abból kifolyólag óvodai csoportok lesznek megszüntetve úgymond, és ezáltal is a kerületi szakmai munka tovább biztosítható. Kérdés, észrevétel úgy látom. Jegyző úr kívánja kiegészíteni? (Jegyző úr jelzi, hogy nem.) Nem kívánja, jó, tehát itt szüneteltetés történik. Jó, akkor nincsen további kérdés a szüneteltetéssel kapcsolatban, akkor kérem hozzuk meg a döntést, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 9 igen, egyhangú szavazattal a 2024/2025. nevelési évben indítható óvodai csoportok számáról szóló 318. számú előterjesztést támogatja [78/2024. (V. 14.)].

Elnök: Megállapítom, hogy á Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. Köszönöm, a négyes napirendi pontot lezárom.
5. napirendi pont: 

A Kocsis Sándor Sportközpont alapító okirata módosítása 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Ötös, a Kocsis Sándor Sportközpont alapító okirata módosítása, 280. számú előterjesztés, előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr. Köszönjük szépen. [Az Elnök elköszön a termet 
elhagyó, kőbányai óvodákból érkező igazgatóktól.) Tehát akkor 280. számú előterjesztés, alapító okirat módosítása. Kérdés, észrevétel van-e ezzel kapcsolatban? A működési körből kikerül, a Sportközpontból a Mázsa téri, illetve a Sportliget rész. Nincs, akkor hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 9 igen, egyhangú szavazattal a Kocsis Sándor Sportközpont alapító okirata módosításáról szóló 280. számú előterjesztést támogatja [79/2024. (V. 14.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal támogatja az előterjesztést, a napirendi pontot lezárom.
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6. napirendi pont:
Az FTC Labdarúgó Zrt.-vel a Bihari úti sporttelep használatáról kötött szerződés 

módosítása
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következő, a hatost megnyitva az FTC Labdarúgó Zrt.-vel a Bihari úti sporttelep használatáról kötött szerződés módosítása, 306 számú előterjesztés, előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, Alpolgármester úr nem kívánja kiegészíteni. Tehát itt egy pálya építése történik, egy műfüves pálya, sportsátor létesítésével, konténeregyüttes bővítésével. Az Önkormányzat tulajdonába kerülnek ingyenesen, az ingyenes átruházással összefüggésben felmerülő költséget pedig a Ferencváros vállalja. Kérdés, észrevétel nincs, akkor kérem hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 9 igen, egyhangú szavazattal az FTC Labdarúgó Zrt.-vel a Bihari úti sporttelep használatáról kötött szerződés módosításáról szóló 306. számú előterjesztést támogatja 
[80/2024. (V. 14.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal támogatja. Köszönöm, a napirendi pontot lezárom.
7. napirendi pont: 

A Kőbányai Rece-fice Óvoda támogatása 
Előterjesztő: Dr. Pap Sándor önkormányzati képviselő

Elnök: Megnyitom a hetest, a Kőbányai Rece-fice Óvoda támogatása, 270. számú előterjesztés, Pap Sándor önkormányzati képviselő 500 000 Ft-os összegű támogatást biztosít. Kérdés, észrevétel nincs, akkor kérem hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 81 igen, egyhangú szavazattal a Kőbányai Rece-fice Óvoda támogatásáról szóló 270. számú előterjesztést támogatja [81/2024. (V. 14.)].

Elnök: Megállapítom, hogy 9 igen, egyhangú szavazattal támogattuk az előterjesztést. Köszönöm, a napirendi pontot lezárom.
8. napirendi pont:

A Magyar Élőzene Nonprofit Kft.-vel közszolgáltatási szerződés megkötése

Elnök: Következő a nyolcas, a Magyar Élőzene Nonprofit Kft.-vel közszolgáltatási szerződés megkötése, 266. számú előterjesztés, előterjesztő Weeber Tibor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Itt a Duna Szimfonikusokról van szó. Kérdés, észrevétel nincs, akkor kérem hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 9 igen, egyhangú szavazattal a Magyar Élőzene Nonprofit Kft.-vel közszolgáltatási szerződés megkötéséről szóló 266. számú előterjesztést támogatja [82/2024. (V. 14.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. Köszönöm, a napirendi pontot lezárom.
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9. napirendi pont:
A Bem József Bajtársi Egyesület és a Kőbányai Roma Önkormányzat támogatása 

Előterjesztő: Papp Zoltán önkormányzati képviselő

Elnök: Megnyitom a kilencest, a Bem József Bajtársi Egyesület és a Kőbányai Roma Önkormányzat támogatása, 260. számú előterjesztés, előterjesztő Papp Zoltán képviselő, bizottsági elnök úr, nem kívánja kiegészíteni. Itt egy 300 000 forint összegű támogatás történik, illetve egy televíziókészülék vásárlására 187 899 forint. Jó, akkor kérem hozzuk meg a döntésünket, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 9 igen, egyhangú szavazattal a Bem József Bajtársi Egyesület és a Kőbányai Roma Önkormányzat támogatásáról szóló 260. számú előterjesztést támogatja [83/2024. (V. 14.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal az előterjesztést támogatja. Köszönöm, a napirendi pontot lezárom.
10. napirendi pont:

A Harmat Gyermekkar 2024. évi bécsi kórustalálkozón való részvételének támogatása 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Megnyitom a tízest, a Harmat Gyermekkar 2024. évi bécsi kórustalálkozón való részvételének támogatása, 274. számú előterjesztés, előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Tehát itt 2024. július 18. és 22. között lesz Bécsben a 13. Kórusok Világtalálkozója, ahova a Harmat Általános Iskola kórusát is meghívták. Úgy gondolom, hogy ez egy nagyon nagy dolog, tehát egy kőbányai kerületi iskola számára fellépni világ kórustalálkozóján. Úgy gondolom, hogy ez egy maradandó élmény lesz a gyermekek számára. Itt az Önkormányzat egy 2 000 000 forint összegű működési célú támogatást biztosít az Alapítványnak, a Harmat Általános Iskola Alapítványának ezzel a Kórusfesztiválon való részvétel céljából. Megadom a szót Radványi Gábor alpolgármester úrnak.
Radványi Gábor: Igen, röviden csak annyit, hogy ez ugyan az én előterjesztésem, de nem feltétlenül az. Véleményemet, bár az enyémet is, sokkal inkább a vezetőségnek a véleményét tükrözi, hiszen itt az eredeti kérés az volt az Igazgató részéről, a Harmat igazgató részéről, hogy 4 500 000 vagy 4 600 000 forinttal támogassuk, és azt gondoltuk, hogy azért ez egy kicsit erősebb összeg figyelembe véve azt, hogy esetleg más iskolák is hasonló programmal jelentkeznek. Nem szeretnénk azért, hogy ilyen nagymértékű támogatással precedenst teremtenénk mások számára, és akkor egy ilyen konszenzusos megállapodás alapján, egyhangúlag Alpolgármesterek, Polgármester úr támogattuk ezt a kétmilliót. Jelezte az Igazgatónő, hogy ezt így is nagyon köszöni. Annyi, hogy a szülői befizetések ennélfogva értelemszerűen - mert a költségek adottak - növekedni fognak. Úgyhogy így tudjuk hozzásegíteni ehhez a remélhetőleg maradandó élményt nyújtó programhoz a diákokat. Köszönöm.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 9 igen, egyhangú szavazattal a Harmat Gyermekkar 2024. évi bécsi kórustalálkozón való részvételének támogatásáról szóló 274. számú előterjesztést támogatja [84/2024. (V. 
14.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. Köszönöm, a napirendi pontot lezárom.
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11. napirendi pont:
A Fortuna Senior Szabadidő Sportegyesületnek nyújtandó támogatás 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Megnyitom a tizenegyes napirendi pontot, a Fortuna Senior Szabadidő Sportegyesületnek nyújtandó támogatás, 293. számú előterjesztés, előterjesztő D. Kovács Róbert polgármester úr. Itt egy 1 000 000 forint összegű támogatás történik eszközvásárlásra, sporteszközvásárlásra. Úgy látom kérdés, észrevétel nincs, kérem hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 9 igen, egyhangú szavazattal a Fortuna Senior Szabadidő Sportegyesületnek nyújtandó támogatásáról szóló 293. számú előterjesztést támogatja [85/2024. (V. 14.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal támogatja az előterjesztést. Köszönöm, a napirendi pontot lezárom.
12. napirendi pont: 

Az ’56-os Szövetség támogatása 
Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre és Molnár Róbert önkormányzati képviselők

Elnök: Következő a tizenkettes, az ’56-os Szövetség támogatása, 303. számú előterjesztés, jómagam és Molnár Róbert képviselő úr. 100 000 forint összegű támogatás történik. Kérdés, észrevétel nincs, akkor kérem hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 9 igen, egyhangú szavazattal az '56-os Szövetség támogatásáról szóló 303. számú előterjesztést támogatja [86/2024. (V. 14.)].

Elnök: Megállapítom, hogy á Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. Köszönöm, a napirendi pontot lezárom.
13. napirendi pont:

A Harmat Kőbányai Nyugdíjas Klub és az Örökifjú Kőbányai Nyugdíjas Klub 
programjainak 2024. évi támogatása céljából a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális 

Nonprofit Kft. részére működési célú támogatás nyújtása 
Előterjesztő: Papp Zoltán önkormányzati képviselő

Elnök: Következő a tizenhármas, a Harmat Kőbányai Nyugdíjas Klub és az Örökifjú Kőbányai Nyugdíjas Klub programjainak 2024. évi támogatása céljából a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. részére működési célú támogatás nyújtása, 308. számú előterjesztés, előterjesztő Papp Zoltán képviselő úr, bizottsági elnök úr. Itt szintén egy 300 000 forint összegű támogatás történik, 176 és egy, 176 és 130? Vagy hogy van, Zoli 4 000 forint differenciával?
Papp Zoltán: Én összesen 300 000 forintot.
Elnök: Csak most nézem, hogy 176 000 az egyiknek, a másiknak 130, az meg csak 296. 4 000 forint differencia. Vagy 306, igen, 306 000 forint. Jó. Jó, Zoli csak kérdezem, hogy akkor a kereted, van még 6 000 forint. (Nevetve.)

Papp Zoltán; Bőven belefér az a 6 000 forint plusz.
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Elnök: Jó, csak kérdeztem ezt az anomáliát. Jegyző úrnak megadom a szót.
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen. Ugye az előterjesztés tartalmi összefoglalójában szerepel a 176 000 Ft, ott valóban van egy elírás, de a határozattervezetben 300 000 szerepel, tehát az előterjesztés irreleváns ilyen szempontból. Köszönöm.
Elnök: Köszönjük szépen Jegyző úrnak a kiegészítést. Azért figyelünk, jó? (Nevetve.) Kérdezem a Bizottság tagjait? Akkor kérdés nincs, azért a döntést hozzuk meg, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 9 igen, egyhangú szavazattal a Harmat Kőbányai Nyugdíjas Klub és az Örökifjú Kőbányai Nyugdíjas Klub programjainak 2024. évi támogatása céljából a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. részére működési célú támogatás nyújtásáról szóló 308. számú előterjesztést támogatja [87/2024. (V. 14.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. A napirendi pontot lezárom, köszönöm. A következő a tizennegyedik, Érbetegek. Parancsolj, Jegyző úr.
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen. Közösen megállapíthatjuk, hogy senki nem tud olvasni. Az nem arról szól, ez a korábbi támogatásról szólt, a jelenlegi támogatás helyesen szerepel az előterjesztésben. Köszönöm.
Elnök: Köszönjük szépen. Lendüljünk túl rajta, mindegy, a 300 000 forintost elfogadtuk, tehát ez Zoli a keretedből akkor megy.

14. napirendi pont: 
Az Érbetegek Rehabilitációja Alapítvány 2024. évi működési támogatása 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Jó, akkor folytatnánk tovább a performansz után, az Érbetegek Rehabilitációja Alapítvány 2024. évi működési támogatása, 307. számú előterjesztés, előterjesztő Polgármester úr. Itt, jól olvasom 1 200 000 forint összegű támogatást biztosít ebben az esztendőben, és most kapja. Kérdés, észrevétel nincs, akkor a szavazást indítom. Még egyszer. Nem tudom, nekem nem írt ki semmit. Nekem nem volt itt semmi. Nem jelent meg a monitoron.
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési 
Bizottsága 9 igen, egyhangú szavazattal az Érbetegek Rehabilitációja Alapítvány 2024. évi 
működési támogatásáról szóló 307. számú előterjesztésről szavazott. (Érvénytelen szavazás)

Elnök: Akkor még egyszer indítsuk el kérlek szépen. Akkor még egyszer indítanánk - az SZMSZ 
61. § (1) és (2) bekezdésében foglaltak alapján - a tizennégyes, Érbetegek Rehabilitációja támogatásáról a szavazást.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 9 igen, egyhangú szavazattal az Érbetegek Rehabilitációja Alapítvány 2024. évi működési támogatásáról szóló 307. számú előterjesztést támogatja [88/2024. (V. 14.)].

Elnök: Most jó, 9 igen, egyhangú szavazattal támogatta a Bizottság. Köszönöm, a napirendi pontot lezárom. Kérdezem, a tizenötös napirendi pont, az nem lett benyújtva? (A háttérből jelzés, 
hogy nem.) Köszönöm szépen.
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15. napirendi pont:
A kőbányai nemzetiségi önkormányzatok 2024. évi támogatására kiírt pályázat elbírálása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: (Meghívó szerinti) Tizenhatos napirendi ponttal folytatnánk, sorrendben a kőbányai nemzetiségi önkormányzatok 2024. évi támogatására kiírt pályázat elbírálása, 314. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr. Alpolgármester úr? Kérdés esetén. Nem kívánja kiegészíteni. Négy és félmillió forint összegű támogatást, összegű pályázatot írt ki az Önkormányzat a Kőbányán működő nemzetiségi önkormányzatok szakmai programjainak megvalósítására. Most nem részletezném, de tartalmazza hátul a táblázat, hogy a tizenegy nemzetiségi önkormányzat milyen megoszlásban kapja ezt az összeget. Jó, kérdés nincs, akkor kérem hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.
89/2024. (V. 14.) KMB határozat
a kőbányai nemzetiségi önkormányzatok 2024. évi támogatására kiírt pályázat 
elbírálásáról(9 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága (a továbbiakban: Bizottság) megállapítja, hogy a kőbányai nemzetiségi önkormányzatok 2024. évi támogatására kiírt pályázati felhívásra beérkezett pályázatok érvényesek.2. A Bizottság a nemzetiségi önkormányzatok 2024. évi támogatásáról szóló pályázat keretében az 1. melléklet szerint támogatást nyújt a nemzetiségi önkormányzatok részére a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 2/2024. (II. 22.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: költségvetési rendelet) 12. melléklet 22. sora terhére összesen 4 500 000 Ft összegben.3. A Bizottság felkéri a polgármestert az előirányzat-átcsoportosítás végrehajtására, valamint a költségvetési rendeletben történő átvezetés érdekében a szükséges intézkedések megtételére.4. A Bizottság felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződések aláírására.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője

1. melléklet a 89/2024 (V. 14.) KMB határozathoz

A kőbányai nemzetiségi önkormányzatok támogatása

A B1. Nemzetiségi önkormányzat neve Támogatás (Ft)2. Kőbányai Bolgár Önkormányzat 393 7503. Kőbányai Görög Önkormányzat 550 0004. Kőbányai Horvát Önkormányzat 393 7505. Kőbányai Lengyel Önkormányzat 393 7506. Kőbányai Német Önkormányzat 393 750
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7. Kőbányai Örmény Önkormányzat 393 7508. Kőbányai Roma Önkormányzat 550 0009. Kőbányai Román Önkormányzat 233 75010. Kőbányai Ruszin Önkormányzat 233 75011. Kőbányai Szerb Önkormányzat 550 00012. Kőbányai Ukrán Önkormányzat 413 75013. Összesen: 4 500 000
Elnök: A Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal elfogadja az előterjesztést. Köszönöm szépen, a napirendi pontot lezárom.

16. napirendi pont:
A „Millió lépés az iskoládért” őszi programban résztvevő diáksport egyesületek és iskolai 

sportkörök 2023. évi támogatásának elszámolása 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következő végül, de nem utolsó sorban a (meghívó szerinti) tizenhetes, a „Millió lépés az iskoládért” őszi programban résztvevő diáksport egyesületek és iskolai sportkörök 2023. évi támogatásának elszámolása, 291. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, Alpolgármester úr nem kívánja kiegészíteni. Tehát itt az Országos Kékkör virtuális ötszöri körbesétálása, körbejárása volt, amely 11 héten keresztül tartott. 17 oktatási intézmény vett részt a programban, jelentős tanulólétszámmal megmozgatva. Itt egy 300 000 forintos támogatás átutalása az iskolák diáksportszervezetei és az iskolai alapítványok részére. Itt kettő kérdés volt az előterjesztéssel, a Főnix DSE, illetve az Éltes Mátyás Általános Iskola esetében, de a Bizottság, illetve a Bizottság meghozza döntését, hogy jóvá fogja hagyni ezt, amennyiben a Bizottság úgy dönt. Kérdés, észrevétel ezzel kapcsolatban nincs, akkor kérem hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.
90/2024. (V. 14.) KMB határozat
a „Millió lépés az iskoládért” őszi programban résztvevő diáksport egyesületek és iskolai 
sportkörök 2023. évi támogatásának elszámolásáról(9 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága

a) a Bem Diáksport Egyesület,
b) a Főnix Diáksport Egyesület,
c) a Kelet-Pesti Tankerületi Központ Budapest X. kerületi Éltes Mátyás Általános Iskola és Kollégium iskolai sportköre,
d) a MONTENSI Diáksport Egyesület,
e) a Szent László Diáksport Egyesület,
f) a Szent László Gimnázium Diáksport Egyesület és
g) a Túri Diáksport Egyesület2023. évi felhalmozási célú támogatásának elszámolását elfogadja.
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Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal elfogadta az előterjesztést. Köszönöm, a napirendi pontot lezárom. Megállapítom, hogy a Bizottság az elfogadott napirendi pontjait megtárgyalta, felkérem Papp Zoltán elnök urat a jegyzőkönyv aláírására, és a Bizottság ülését 9 óra 46 perckor bezárom. Köszönöm.
K. m. f.

Papp Zoltán bizottsági tag

Törvényességi szempontból ellenjegyzőm:

16



A jegyzőkönyv mellékletei

meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón)

J jelenléti ívülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón)□ határozatok melléklete□ írásban benyújtott módosító javaslat□ jegyző törvényességi észrevétele□ interpelláció□ titkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyv□ felszólalási jegy
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai ÖnkormányzatKépviselő-testületKözművelődési Bizottság
Jelenléti ív a 2024. május 14-én (kedden) 9.00 órakor megtartott Közművelődési Bizottság ülésére

Bizottsági tagok:Dr. Mátrai Gábor elnökBolyán AndrásGerzson SaroltaDr. Horváth MárkKollátosz FotiszMajor PetraMarksteinné Molnár JuliannaPapp ZoltánZsolt Ferenc
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A nyilvános ülésen résztvevők: Aláírás:
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